
 

 

4 augustus 2024 

AERTIKEL 44 VRAGEN OVER “WEESBOOTJES”AAN ’T HAANTJE”. 

Langs ’t Haantje liggen vele bootjes aan de wal waarvan velen is een zodanige staat zijn dat ze niet of 
nauwelijks vaarwaardig 

Het is werkelijk een aanfluiting in een gebied dat voor woningbouw wordt ontwikkeld. 

Vraag: 

Is het College het met Beter van Rijswijk eens dat het ongepast is daar scheepswrakken aan te leggen 
waarvan de Gemeente geen idee is van wie deze wees-bootjes zijn? 

Zo nee, waarom niet? 

Het dumpen van bootjes is een lucratieve zaak omdat onbekende eigenaren geen kosten behoeven 
te maken om deze elders te stallen. 

Vraag: 

Is het college bekend met het feit dat dakloze mensen regelmatig deze wrakschepen als slaapplaats 
gebruiken?  Zo nee, waarom niet. 

Vraag: 

Is het college bekend het feit dat de kades langs de wrakschepen vaak bezaaid ligt met zowel 
menselijke als dierenontlasting en andersoortig afval dat de kades een desolate aanblik geeft. 

Zo ja, hoe gaat het college dat verbeteren? 

Vraag: 

Is het College bereid, per 1 januari  2025 maatregelen te nemen om dit oneigenlijk gebruik aan 
banden te leggen? 

Er zou een vergunning voor Rijswijkse inwoners worden verstrekt,  zodat de eigenaren van dit soort 
bootjes zijn bekend en wordt oneigenlijk gebruik voorkomen? 

Handhaving Rijswijk kan hier een belangrijke rol in spelen. 

Met belangstelling zien wij uw antwoorden tegemoet. 

Dennis Cupedo 

Raadslid Beter voor Rijswijk 



 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 


